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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, kolege predsednike in predsednico parlamentarnih 
strank sem informiral o delu komisij, ki smo jih ustanovili tudi na podlagi pogovora parlamentarnih strank 
iz lanske jeseni. Te komisije pripravljajo, oziroma ena od teh komisij, ki se ukvarja z mejo, pripravlja 
evidenco spornih točk na meji med Slovenijo in Hrvaško; druga komisija pa pripravlja slovenski predlog 
za določitev vprašanja, ki bi ga predložili tretji strani.  
 
Glede na časovnico, ki je bila dogovorjena jeseni, so ugotovili, da je prišlo do približno dvomesečne 
zamude. Najprej zaradi hrvaške strani, volilne kampanje in dolgega sestavljanja vlade v sosednji državi; 
potem pa tudi zaradi motečega dejavnika, ki je nastal v tem času, to je uveljavitve hrvaške ekološko 
ribolovne zaščitne cone, ki jo je Hrvaška v nasprotju z dogovorom z Evropsko komisijo, Slovenijo in 
Italijo uveljavila enostransko s prvim januarjem letos. Dokler ta ovira ni bila odstranjena, ni bilo možno 
nadaljevati z delom ustanovljenih komisij, tako da se je delo nadaljevalo šele potem, ko je hrvaški Sabor 
preklical veljavnost te cone tudi za države članice Evropske unije. V tem času je nato prišlo do 
sestankov predsednikov obeh komisij in do dogovora o delu v prihodnje.  
 
Predsedniki oziroma vodje parlamentarnih strank se bomo ponovno dobili po prvem sestanku skupne 
komisije oziroma mešane komisije mednarodno-pravnih strokovnjakov. Na tem sestanku bo bistveno 
bolj jasno ali je možno v realnem času pričakovati rešitve po poti, ki smo jo jeseni izbrali. Torej, v tem 
trenutku je še nemogoče za kakšno končno oceno. Strinjali pa smo se, da je vsaj delo komisije, ki 
določa sporne točke na meji med Slovenijo in Hrvaško, koristno tudi v primeru, če ne bi prišlo do 
nadaljevanja dela, kajti šele določitev teh spornih območij v celoti omogoča operacionalizacijo 
brionskega izjave o spoštovanju stanja na dan 25.6.1991 in o izogibanju incidentov.  
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Gospod predsednik, ali ste s predsedniki parlamentarnih strank mogoče 
tudi iskali kakšne poti, kako odgovoriti na zadnje dogajanje na levem bregu Dragonje? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Pristojne institucije v Sloveniji so se na sporno prodajo oziroma 
nezakonito prodajo zemljišča, ki je v lasti Sklada kmetijskih zemljiških in gozdov ustrezno odzvale. 
Najemnik tega zemljišča z zemljiščem še naprej razpolaga, ga izkorišča, tako kot to določa z zakonito 
pogodbo. Sproženi pa so vsi pravni postopki, na podlagi katerih bo potrebno tudi nepravno stanje, ki se 
je v sosednji državi skušalo vzpostaviti, odpravili. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Dejali ste že, na zadnji – se mi zdi - tiskovni konferenci, da če se bo torej 
tako dogajanje s strani Hrvaške nadaljevalo, da obstaja možnost, da se Slovenija umakne od t.i. 
Blejskega dogovora. Glede na zadnje dogodke, gospod premier, kako realna je ta možnost danes?    
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kot že rečeno, ko gre za ta konkretni primer ali pa konflikt, ni 
prišlo do odtujitve tega zemljišča. Če bi prišlo do tega, bi to predstavljalo situacijo o kateri sprašujete. 
 
DAMIR SMRTIĆ (HRVATSKA TELEVIZIJA): Gospod premier, jeste li možda razgovarali o izbjegavanju 
incidenata u predizborno vrijeme? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Posredno zagotovo. V bistvu je ves ta napor, ki ga vlagamo 
zato, da se ta odprta vprašanja rešijo, napor tudi v tej smeri, da se izogibamo incidentom, oziroma da se 
odpravijo situacije, ki sploh omogočajo, da do teh incidentov prihaja. Vendar še enkrat ponavljam, to je v 
celoti možno, če Brionski dogovor spoštujeta obe strani.  
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Gospod predsednik, kakšno je vaše mnenje o včerajšnjem obisku Karla 
Erjavca pri Jošku Jorasu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne najboljše.  
 
ZORAN POTIČ (VEČER): Kako trdna je zaveza o tem izogibanju konfliktov oziroma ne izkoriščanju te 
teme v predvolilne namene?   
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Za mano bodo govorili ostali vodje parlamentarnih strank. Iz 
njihovih nastopov boste lahko sami ugotovili kako trdna je ta zaveza. Mislim pa, da je vsaj pri večjih 
parlamentarnih strankah prevladuje nek trezen pogled na situacijo in da z nekim zmernim optimizmom 
lahko računamo, da vsaj pri ključnih parlamentarnih dejavnikih v Sloveniji ne bo prihajalo do izkoriščanja 
te teme v predvolilnem času.  
 
DENIS SARKIČ (VEST.SI): Ali ste sedaj, po tem sestanku s predsedniki prepričani, da je Slovenska 
stran bolj enotna? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To ne vem, zagotovo pa je bolj informirana. Ta sestanek ni bil 
predvsem sklican samo zaradi nekaterih konfliktov ali pa aktualnih dogajanj, ampak je bil sklican  zato,  
ker je bil dogovor jeseni tak, da ko pride do prvih srečanj teh mešanih komisij, ki smo jih ustanovili, ta 
krog parlamentarnih dejavnikov vlada informira o tem kje smo, kako smo pripravljeni. V tem času, ko so 
komisije delovale vsaka na svoji strani, se je Slovenija tudi posvetovala z večjim številom mednarodno-
pravnih strokovnjakov o tem, kako na najboljši možni način oblikovati oziroma formulirati vprašanje v 
primeru, če ta spor predložimo tretji strani.      
 
DENIS SARKIČ (VEST.SI): Gospod premier, ali če bi prišlo do sestanka med vami in vašim prijateljem 
Ivom Sanaderjem pri Jošku Jorasu to povzročilo nov incident ali bi se strasti pomirile? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To bi mi bilo zagotovo v veliko veselje. Ne vem pa, če bo do 
tega prišlo.  
 
DAMIR SMRTIĆ (HRVATSKA TELEVIZIJA): Da li ste razgovarali s premierom Sanaderjem? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: S predsednikom hrvaške vlade sem nazadnje govoril pred 
kakšnim dobrim tednom. Ugotovila sva, da je potem, ko je hrvaški sabor preklical veljavnost ekološko-
ribolovne cone za države članice Evropske unije, možno nadaljevati z delom mešanih komisij in da je v 
skupnem interesu, da se čim prej ugotovi ali lahko po tej poti pričakujemo rešitve. 
 
ILINKA TODOROVSKI (FINANCE):Premier, ali ste mogoče seznanjeni z dokumentom, ki ga je Zavod 
25. junij danes objavil na svoji spletni strani in v katerem obtožuje del slovenskega političnega vrha, da 
je Hrvaški ponujal tisto, kar je slovensko nesporno? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, nimam časa brati niti dokumentov resnih institucij, tako 
da se s tem nisem seznanil. Moram pa reči, da Slovenija ne ponuja ničesar. Slovenija se trudi, da bi 
rešila sporna vprašanja na najboljši možen ustrezen način. Pri tem pa, vsaj v mandatu te vlade, lahko 
zagotovim, da noben enostranski ukrep ni ostal neodgovorjen in da se slovenska suverenost zagotovo 
ni zmanjšala. 
 
DENIS SARKIČ (VEST.SI): Gospod premier, ali se boste pred letošnjimi volitvami še kaj pogovarjali z 
vašim kolegom iz Hrvaške - morebiti na to temo, morebiti na kakšno drugo, morda po telefonu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Je še kakšno drugo vsebinsko vprašanje? Hvala lepa. 
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